
PROTOKÓŁ Nr 43/2017 
z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa 

w sali obrad Urzędu Miasta 
w dniu 31 sierpnia 2017 roku 

(posiedzenie Komisji odbyte po wspólnym posiedzeniu komisji RM) 
 
W posiedzeniu uczestniczyli:  
1) Marzanna Majewska,  
2) Grażyna Meksuła,  
3) Grzegorz Siwek,  
4) Jan Ściseł  
5) Jacek Tomasiak.  
  
Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Grażyna Meksuła Wiceprzewodnicząca Komisji, która 
zaproponowała przyjęcie następującego porządku posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wydanie opinii w sprawie uchwał zmiany nazwy ulic: Małgorzaty Fornalskiej, 

Ignacego Krasickiego i Hanki Sawickiej.  
4. Wolne wnioski. 
5. Zamknięcie obrad. 

Do zaproponowanego porządku nie wniesiono uwag i zmian. W/w porządek przyjęto 5 gł. 
za jednogłośnie. 
 
Następnie Wiceprzewodnicząca Komisji stwierdziła, że Komisja przechodzi do realizacji 
następnego punktu porządku obrad czyli do wydania opinii. Zadała pytanie: kto jest za 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, wniosku żeby ulicę Małgorzaty Fornalskiej 
zmienić na ulicę Pałacową, lub Przy Oranżerii, lub Przy Stawie, lub Ku Słońcu ….. lub 
Sielankowa? Otworzyła dyskusję w tej sprawie. 
 
Radny Jan Ściseł stwierdził: zostawmy decydujący głos Radzie i zaopiniujmy wszystkie te 
nazwy. 
 
Następnie Wiceprzewodnicząca Komisji: 
 
-   poddała pod głosowanie wniosek mieszkańców o zmianę nazwy ulicy Małgorzaty 

Fornalskiej na: Pałacowa, lub Przy Oranżerii, lub Przy Stawie, lub Ku słońcu. 
Przedmiotowy wniosek Komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie 5 gł. za; 

-  wniosek dotyczący zmiany nazwy ulicy Krasickiego położonej w Lubartowie na biskupa 
Ignacego Krasickiego. Przedmiotowy wniosek Komisja zaopiniowała pozytywnie 
jednogłośnie 5 gł. za. 

-  wniosek mieszkańców o zmianę nazwy ulicy Hanki Sawickiej położonej w Lubartowie na 
ulicę księdza Walentego Ligaja. Przedmiotowy wniosek Komisja zaopiniowała 
pozytywnie jednogłośnie 5 gł. za. 

 
Wolnych wniosków nie zgłoszono. Wiceprzewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie 
Komisji. 
 
Protokół sporządziła:      Wiceprzewodnicząca Komisji 
  
                Grażyna Meksuła 


